
Faste oppdateringssaker på hvert styremøte er da som følger: 
 Økonomi (Ole M) 
 
Regnskapet 2012 ikke ferdig enda. Ingen svar.  
Flere kontoer/ prosjekt kontoer for å ha regnskapet ryddig. OMO har begynt å kladde. Utkast ferdig over 
påske. 
Få kontroll på regnskap!!!  
Finn bilager, vi trenger 10 år tilbake i tid pga regnskapsloven. De er strødd litt omkring hos div folk. Skal 
etterhvert samles hos én (1) person.  
Helle ordner.  
 
 HMS og drift (Eirik) 
 
E. jobber med saken. 
OMO har satt opp merking for ruter. 
Avklare med Håvard hva som trengs/ burde være der (arbeidsinstruks) 
Hva gjør vi for å unngå nestenulykker? 
Tiltak: bedre kontroll at folk har brattkort, bedre samarbeid med de som sitter i kassa 

HMS, Eirik lager plan. Ferdig i juni. 
Kan det gjøres noe mer? “Letter” bulder?  
Sende brev til Tennisklubben.  

  
 Faste aktiviteter (Helle) 
 
Mye aktivitet: junior gruppa 
Antonio (trener for TET) har ikke fått betalt. Må fikses. Helle er på saken! 
LED: 2 trener, litt problemer med kontinuitet. Caroline/ Jon Harald må bli flinkere å si ifra når de trenger 
hjelp. 
Vi trenger flere trenere til LED gruppa. Trenger “backup” trener. 
Burde ha minst Trener 1 kurs for å være trener for ungdomsgruppene. 
TOPP gruppa: ingen trener!!!  
Helle og Madelene går inn som “trener”, Emil, Kristin 
Klubben sliter med å få instruktører/ holde på kompetent personel. 
Rett opp. Torgeir kom inn som ny trener. Stort sett fornøyd 
 Utekontakt: Alf er den eneste som har brattkort. Sett opp nybegynnerkurs til de ansatte. (Helle vil ha 
praksis) Finn instruktører, får betalt, utekontakte får sponsa kurs via TKK. 
Familieklatring: går sin vante gang. Helle har 4. lørdag på rad. Ingen kontinuitet. Helle er på saken. 
Situasjonen blir antageligvis bedre. 4 nye instruktører, men det trengs flere. 
 
 Kurs (Viktor) 
Har ikke helt oversikt enda! 
Alle instruktører skal få tilbud om vidreutdanning. 
 
“Emil” får lov hvis alt er greit. Viktor sjekker. Kanskje han kan være 3. mann. 
 
Oppfølging på brattkorttmailen? Fiks noe lurt! 
 
 Offisielle arrangementer (Tony) 



Maskot festival fra David Jaros 
Buldrekonkurranse (tidlig etter påske), kanskje med sosial samkomst på FLYT? 
Kanskje skru opp prisen på deltakelse, bespisning? div? 
Få tak i Maja. Forsvaret IKKE “gratis”. 
 
 Sosialt (Caro) 
vi avventer  
Evtl Real Rock Filmtour 
 
 Ute (Thomas og Johanna) 
Isklatresamling i Bardu. Gikk fint. Mindre deltaker enn året før. Fine forhold. 
Førstebestigning! 
Ikke legg det i vinterferien til neste år. Sjekke litt mere rundt dato 
Sportsklatresamling mot sommeren?  Promotere Grøtfjorden? KONGE!!! Begynnelsen av juni (Thomas 
fikser!) 
Klatresamling i Lofoten (17. mai helga)  
Johanna og Thomas ordner. 
Ukentlig utekatring? Starthjelp? Se på om det lar seg realisere 
Grilling i Småbakkan? + buldring, brainstorming... 
 
 Årshjulet: Helle jobber med saken.  
 Send videre TSI hjulet. 
 
Brattkorttesting: 
Viktor maser og følger med. 
 
Nøkkelkort: 
Vi fjerner så mange som mulig.   
 
I tillegg blir vi i løpet av året til fast å diskutere:  
 Nytt anlegg 
OMO: årsmøtet idrettsrådet, ser på mulighet om å få svømming, klatring og turn med i første byggefasen. 

Vi får følge med på hva kommunen gjør. 
OMO skriver brev til Universitetet (over påske) 

 
Samarbeid med tennisklubben:  
 Vi tar inisjativ for møte med Tennisklubben (etter påske) 
 
Til dette møtet har vi også noen hovedsaker: 
 Regnskap og revisjon 2012 (se ovenfor) 
 
 Ekstraordinært årsmøte: legges etter at regnskapet er i orden 
 
 Innstilling til lederverv i valgkomiteen 2013 
 spør: Vibeke Brattli,  
 
 Hvordan tjene penger? Kurs? Priser? Foredrag? (vi jobber videre med saken) 
 



Eventuelt: 1. Nettside er nede. Mistanke om ubetalt regning. Vi venter på informasjon fra Andreas 
   Johanna foreslo at man evtl kan bytte leverandør om man er missfornøyd med ting som feks 
manglende purring eller varsel om betaling/ nedleggelse. 
 
2. Reisestøtte til nasjonale konkuranser opprettholdes. 
Johanna: PR!!! Utnytt lokale foretak og tilby noe konkret, “øremerking”! 
 
 
 
Bli flink til å spørre for å få folk med! <3 
Arbeidsinstrukser/ logistikk/ “How to TKK” 

 
 

Neste styremøte: torsdag, 25.04. kl 1800. 


